
  
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
    Mødetype: Skolebestyrelsesmøde                                                   Dato og tid: Tirsdag den 5. december 2023 kl. 17.00-18.30                                     Sted: Konferencerummet 
                                                                                                                                           Herefter rundvisning i de renoverede lokaler  
                                                                                                                                            julefrokost-hygge i det nye personalerum. 

 

     Indkaldte: Iben Boykel, Line Gry Bustamante Madsen, Line Brink, Anders Jørgensen, Tina Horn, Susanne Thorup Jensen, Susanne Lønborg, Joan Krogh, Andrei Turcu , Stine  
                        Agergaard Kristensen, Thomas Møller Jensen, Helle Due Bense 

   Afbud: Andrei Turcu, Stine Agerskov Kristensen, Thomas Møller Jensen, Anders Jørgensen 
 
   Ordstyrer: Line Gry 
 
   Referent: Line 

  
 

 
  
Dagsordenspunkter 
Nr. Tid  Punktets indhold Referat 

D = drøftelse 
O = orientering 
B = beslutning 

Tovholdere 
på 

opgaven 

Forberedelse til punktet 
 

  

1. 5 min. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 
 

B 

Godkendelse af referat fra d. 5. november 2023  

Referat: 
Godkendt 

Line Gry  

 

2.  5 min. Godkendelse af dagsorden 
 

B 

Godkendelse af dagsorden den 5. december 2023 

Line Gry  



 

Referat: 
Godkendt 

3. 10 min. Elevrådet har ordet O 
 

Referat: 
Ingen elevrådsrepræsentanter deltog i mødet 

Line Gry/Helle  

4. 5 min. Renovering 
 

 

O 
 

Målet er, at Skolebestyrelsen løbende holdes orienteret om 
renoveringsprocessen 

 
Referat: 

Helle deltager i alle byggemøder, har overtaget fra Stine – det er nemmere, 
at det er skolelederen, der sidder for bordenden. 

Renoveringen er gået planmæssigt og den sidste flytning er gået rigtig fint. 
Det er samme flyttehold som tidligere og det gør det nemmere, at der er 

nogle rutiner efterhånden. 
Skolens flygel er ved en fejl blevet destrueret. De er i gang med at afklare, 

hvad der skal ske. Men under alle omstændigheder skal skolen have et nyt 
flygel.  

Der har været rejsegilde med deltagelse af borgmester, direktør og udvalg 
samt alle håndværkerne. 

SK/HE  

5.  10 min.  CVI O 
 

Målet er, at Skolebestyrelsen orienteres om den politiske beslutning vedr. 
CVI (den centrale visitation) 

 

HE  



Referat: 
Med afsæt i den specialpædagogiske analyses anbefalinger, har man i 

forbindelse med vedtagelse af budget 2024 er besluttet, at der ikke 
længere er møde i visitationsudvalget hver 14. dag, men kun to gange 
årligt. 

Det betyder, at skolerne bliver nødt til at kigge på, hvad man selv kan gøre 
lokalt for de elever der står til at skulle på CVi. 

Kommunens specialtilbud er fyldt op og nabokommunernes specialtilbud 
er også fyldt op. 

PPR skal i mindre grad sidde på et kontor og udfylde papirer, men i højere 
grad ud og være i gang på gulvet. Dette sker dog ikke lige med det samme – 

bl..a grundet en periode efter juleferien med revisitationer. 
En skole mere i kommunen skal have co-teachingklasse. Der er afsat midler 

til det i budget 2024  
Der er to skolepsykologer på skolen, den ene er lige gået på barsel og den 

anden går på barsel i starten af det nye år. Ledelsen har rykket PPR for en 
løsning. Pga. besparelser får man først ansat vakante stillinger efter en 

måned, så man sparer en månedsløn. 
 

6.  15 min.  Budget 2024 O/B 
 
Skoleledelsen fremlægger deres anbefalinger i forhold til den 
rammebesparelse, som er politisk besluttet. Rammebesparelsen drøftes 
først i MED den 18. december, hvorfor bestyrelsen skal være 
opmærksom på, at perspektiver herfra ikke er endeligt afklarede. 

Referat: 

Helle fremlægger besparelsesforslag. Det skal behandles i MEDudvalget 
på møde den 18. december. Skolebestyrelsen bakker op om følgende 
besparelser – hvis det imidlertid stemmer overens med MEDs 

Line Gry/Helle  



anbefalinger: 

- kantineordning nedlægges 

- skolerejser med valghold 

- det samlede undervisningstimetal forhøjes. 

Vi taler videre om hytteture/lejrskole på næste møde 6. februar. På det 
møde har vi et overblik over budgetønsker og et hvor det kommende 
skoleår ser ud i fht. undervisning.  

7. 10 min. Kommissorium for nyt fælles 

Børne- og Skoleråd 

O/B 

Kommissorium for nyt fælles Børne- og Skoleråd er sendt i høring. 
 

Kære forældrebestyrelser, skolebestyrelser og OmrådeMed 

På vegne af centerchef Klaus Øvre Bentsen sendes nedenstående 
skriftlige høring. 

I forbindelse med Byrådets vedtagelse af Budget 2024, den 2. oktober 
2023, er det besluttet, at Børnerådet og Skolerådet skal lægges sammen 
til ét fælles råd som led i kommunens arbejde med afbureaukratisering. 
Følgende fremgår bl.a. af forligsteksten: "Derudover er gruppen enige om 
at der reduceres i omfanget og frekvens af råd og nævn. Reduktionen skal 
ske så alle nuværende borgere og interessent grupper fortsat er 
repræsenterede og inddragede, men i en enklere og mere effektiv 
struktur. Gruppen er enige om, at idræts- og fritidsområdet skal samles i 
et samlet folkeoplysningsudvalg, samt at børneområdet skal samles i ét 
fælles råd." 

Som en konsekvens heraf skal der udarbejdes et nyt fælles 
kommissorium for Børnerådet og Skolerådet. 

Skole-, Børne- og Ungeudvalget har på ordinært møde den 14. november 

Line Gry 

Kommissorium for 
fælles Børne- og Skole

Sag vedr. 
nyt_kommissorium_fo 

 

 

Sagen og bilag kan også findes 
på Greve Kommunes 
hjemmeside: 
https://dagsordener.greve.dk/vi
s?id=aa6f3e84-0eb0-42d8-b8c9-
ffe3b804309a&punktid=fdf3ead
a-b808-41e0-849f-
a1794d4c3d98 

 

https://dagsordener.greve.dk/vis?id=aa6f3e84-0eb0-42d8-b8c9-ffe3b804309a&punktid=fdf3eada-b808-41e0-849f-a1794d4c3d98
https://dagsordener.greve.dk/vis?id=aa6f3e84-0eb0-42d8-b8c9-ffe3b804309a&punktid=fdf3eada-b808-41e0-849f-a1794d4c3d98
https://dagsordener.greve.dk/vis?id=aa6f3e84-0eb0-42d8-b8c9-ffe3b804309a&punktid=fdf3eada-b808-41e0-849f-a1794d4c3d98
https://dagsordener.greve.dk/vis?id=aa6f3e84-0eb0-42d8-b8c9-ffe3b804309a&punktid=fdf3eada-b808-41e0-849f-a1794d4c3d98
https://dagsordener.greve.dk/vis?id=aa6f3e84-0eb0-42d8-b8c9-ffe3b804309a&punktid=fdf3eada-b808-41e0-849f-a1794d4c3d98


2023 behandlet en sag om fælles kommissorium for Børnerådet og 
Skolerådet. Udvalget besluttede at sende udkast til nyt fælles 
kommissorium for Børne- og Skolerådet i høring. 

Udkast til det fælles kommissorium og den politiske sag, hvor 
ændringerne er beskrevet, er vedlagt denne mail.  

Høringsperioden løber fra 15. november 2023 til og med den 12. januar 
2024. 

Høringssvar skal sendes til chefkonsulent Jette Bachmann Henning på 
jbh@greve.dk. 

 

Referat: 

I det tidligere Skoleråd mødtes skolebestyrelsesformændene fire gange 
om året med udvalget. PÅ møderne deltog desuden nogle 
medarbejderrepræsentanter, Claus Øvre og direktør på børne-
ungeområdet Morten. 

I den nye mødestruktur skal der afholdes tre møder med deltagelse af 
både skolebestyrelsesformænd, næstformænd og dagtilbudsledere. 
 
Formændene for de andre bestyrelser vil gerne lave et fælles høringssvar, 
hvilket der er opbakning til i skolebestyrelsen. Line Gry bringer et pat 
perspektiver med til det fælles høringssvar 

8.  10 min.  Møde med kontaktforældre 
 

D/B 
 
Skolebestyrelsen skal beslutte dato og tidspunkt for møde med 
kontaktforældrene 

Referat: 

Mødet afholdes mandag d. 22. april kl. 17.00-19.00. 

Line Gry  

mailto:jbh@greve.dk


 
 

 

Program for aftenen: 

Oplæg 

Nyt fra skolebestyrelsen/info om at være kontaktforælder 

Valg til skolebestyrelse 

 

Helle udarbejder folder om at være kontaktforælder. Tager 
udgangspunkt i en allerede udarbejdet. 

Line Gry undersøger omkring oplægsholder, budgettet er maks. 6000. På 
mødet i februar fremlægger Line Gry. Umiddelbart derefter sendes 
invitationer. 

Nicola Nyhave – kunne være et bud på et oplæg. Hun taler bl.a. om 
”hvorfor mobilfri”, ensomme børn, forældreansvar. 

9. 10 min.  Meddelelser Referat: 

Skolens hjemmeside er på do-to-listen, men Helle har ikke nået det 
endnu. 
Stine har opsagt sin stilling og ophører på Strandskolen med udgangen af 
december måned 

HE  

10. 2 min. Næste møde Tirsdag den 6. februar kl. kl. 17.00-19.30 
 

Referat: 
Her kommer punkt omkring hytteture/lejrskoler. 

På næste MEDmøde behandles digital dannelse, samme punkt kommer på 
skolebestyrelsesmødes i februar. 

Line Gry  


